
Indkomne forslag til generalforsamlingen 2011

1.
Som opfølgning på sidste års generalforsamling, hvor der under punktet ”eventuelt” bl.a. 
blev drøftet væltede pullerter, er her følgende forslag:
Når en pullert væltes - af den ene eller anden grund - skal den ikke genetableres, men 
bortskaffes (af gartneren), og der kan i stedet såes græs.
 
Venlig hilsen
Claus og Vibeke
Hasselbakken 83

2.
Jeg foreslår at grundejerforeningen afskaffer brug af salt i forbindelse med vinter 
bekæmpelsen på Hasslbakken. I den forgange vinter har vi oplevet at Hasselbakkens veje 
har fremstået mere ryddede end .feks Vangsbovej.  For at opnå dette, har vor entreprenør 
strøet mængder af salt på vejene i vort område. Vore veje er allrede nu i meget dårlig 
stand, og den, efter min mening, overdrevne og unødvendige brug af salt, gør ihvertfald 
ikke situationen bedre. Vi bor i et boligområde med stille veje, og ikke langs en motorvej. 
Alternativt kan man nøjes med at salte stamvejen !
 
Det er fint med snerydning – men har vi råd til og behov for klasse A vinterbekæmpelse.  
Desuden er der også et negativt miljømæssigt aspekt i at bruge vejsalt i et boligområde !

Med venlig hilsen - Best regards
 Carsten Andersen
 Hasselbakken 10, 8361  Hasselager

Grundejerforeningen Hasselbakken
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